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Povodom teksta u pro{-
lom broju tira`no i profesio-
nalno uni{tenih „Dana“ u ko-
jem je Senad Pe}anin la`no
tvrdio da „Dnevni avaz“ vodi
prljavu kampanju „protiv
uspje{nih doma}ih vlasnika
Krivaje kojima se poku{ava
poni{titi uspje{na privatizacija
te kompanije“, radnici iz Zavi-
dovi}a poslali su pismo u ko-
jem se, izme|u ostalog, ka`e:

Spu{tena vrijednost  
- Sve ono {to je „Dnevni

avaz“ objavio o nazovi usp-
je{noj privatizaciji „Krivaje“
objavio je na osnovu argume-
ntiranih informacija koje je
dobio od grupe 172 radnika
„Krivaje“ kojima nije dozvo-
ljen potpis ugovora o radu sa
„Krivajom 1884“ samo zato
{to se nisu htjeli odre}i pra-
vosna`nih i izvr{nih presuda
vezanih za razliku pla}e po
kolektivnom ugovoru. 

O kojoj uspje{noj privati-

zaciji „Krivaje“ vi govorite?
Je li to ona uspje{na privati-
zacija kojom se otvoreno
plja~ka dr`avna imovina
(nekada radni~ka imovina)
tako {to se vrijednost
„Krivaje“ od 200 miliona
KM pri privatizaciji prikazu-
je u visini od 4,2 miliona KM
(pedeset puta manje)? Je li to
ona uspje{na privatizacija
„Krivaje“ gdje se 259 dunu-
ma zemlje sa svom infrastru-
kturom pri privatizaciji pri-
kazuje u ukupnoj vrijednosti
od 30.000 KM? 

Ovo je evidentirano u ela-
boraciji sudskog vje{taka. 

Je li to uspje{na privatiza-
cija „Krivaje“ gdje radnici
dobivaju pla}e ispod 300
KM, a zagarantovana pla}a je
430 KM. O kojoj prljavoj
vi{emjese~noj kampanji „Dn-
evnog avaza“ protiv uspje{nih
doma}ih vlasnika vi govori-
te? Je li to ona „prljava“ ka-
mpanja „Dnevnog avaza“ ka-
da „Dnevni avaz“ iznosi isti-
nu o stradanju 172 radnika
„Krivaje“ samo zato {to se ni-
su htjeli odre}i pravosna`nih
i izvr{nih presuda? [ta se do-
godilo toj grupi od 172 radni-
ka? Nije im dozvoljeno da ra-

de u privatiziranoj „Krivaji“.
Nezakonito su progla{eni te-
hnolo{kim vi{kom. Nezako-
nito su 172 radnika dobila
otkaz i nalaze se na evidenciji
Biroa za zapo{ljavanje. Nisu
im ispla}ene 24 zaostale
pla}e. Nije im upla}en dopri-
nos za penziono osiguranje za
zadnjih pet godina. Ne pri-
maju zakonom pripadaju}u
nov~anu naknadu na Birou
za zapo{ljavanje. Nije im

ispla}ena zakonom pripada-
ju}a otpremnina.

Sve ovo evidentno je u za-
pisniku Federalne inspekcije
rada o inspekcijskom nadzoru,
koji je izvr{en 14. jula 2009.
Imaju}i u vidu prednje iznese-
no u „Dnevnom avazu“, koga
vi Pe}anine mo`ete uvjeriti da
je to prljava kampanja? 

Rje{enje suda 
Navodite da je pravi cilj pr-

ljave kampanje „Dnevnog ava-
za“ poni{tavanje uspje{ne priva-
tizacije. Na koji to na~in mo`e
„Dnevni avaz“ poni{titi privati-
zaciju? Vi uistinu tako neuko
konstatirate naprijed navedeno.
Privatizaciju ozvani~ava i ukida
sud, a ne „Dnevni avaz“. Ako je
privatizacija „Krivaje“ uspje{na,
zbog ~eka onda Kantonalni sud
u Zenici poni{tava registraciju.
Uzmite rje{enje Kantonalnog
suda o poni{tenju registracije pa
iz njega vidite kako je privatiza-
cija „Krivaje“ uspje{na - navodi
se na kraju pisma radnika
„Krivaje“. 

Mi ga objavljujemo kao
jo{ jednu ilustraciju koliko je
Pe}anin korumpiran i koliko
njegov mafija{ki bilten radi
protiv gra|ana i dr`ave. 

Pismo radnika iz Zavidovi}a 

Pe}anine, o kojoj
uspje{noj privatizaciji 
„Krivaje“ vi govorite
Je li to ona uspje{na privatizacija kojom
se otvoreno plja~ka dr`avna imovina

Naznake boljih dana za gra|evinare 

„Vranica“ dobiva ve}i
posao i novu upravu? 

Nakon {to je poslije po-
tpisanog sporazuma s Upra-
vom preduze}a prije desetak
dana zamrznut generalni
{trajk radnika „Vranice“, u
ovom nekada{njem gigantu
trenutno prave spiskove na
kojima }e na}i 150 radnika
koji }e prema sporazumu bi-
ti progla{eni tehnolo{kim
vi{kom, te 80 koji idu u pe-
nziju. 

- Nadamo se da }e sve i}i
kako treba. Predsjednik Na-
dzornog odbora rekao nam je

da }e poslije godi{njeg odmo-
ra odr`ati sastanak s predsta-
vnicima Sindikata i [trajk-
a~kog odbora. Kako }e najvje-
rovatnije do}i do postavljanja
nove uprave, porazgovarat
}emo i o tome - kazao nam je
ju~er Enver D`elilovi}, pre-
dsjednik [trajka~kog odbora,
a koji je i potpisnik sporazuma
s Upravom preduze}a, koji se
nada i da bi „Vranica“ uskoro
mogla dobiti i ve}i posao, od-
nosno gradnju zgrade NLB
banke u Sarajevu. B. T.

REAKCIJE  Da li bi bio prihva}en novi Dejton 

Pak: Nemam ni{ta
protiv dobrih ideja 

Nisam ni siguran da bi bilo dobro ponovo vra}ati Srbiju i Hrvatsku za sto 
na kojem se rje{avaju pitanja BiH, ka`e Basiner 

Bosna i Hercegovina tr-
eba u~initi korak naprijed,
reformirati Ustav ili pro-
mijeniti Dejton - kako god
to nazvali - ali ovakvo sta-
nje nije odr`ivo, izjavila je
ju~er za „Dnevni avaz“ Do-
ris Pak (Pack), zastupnica u
Evropskom parlamentu. 

Dogovor iznutra
Ona je ovako prokome-

ntirala mi{ljenje ameri~kog
kongresmena Rasa Karnaha-
na (Russ Carnahan) izneseno
u listu „Sabah“. Kongre-
smen, naime, podr`ava ideju
organiziranja „Dejtona 2“.
On je podsjetio da je o tome
bilo diskusije tokom neda-
vne posjete grupe ameri~kih
kongresmena BiH. 

Doris Pak, me|utim, sm-
atra da bi se te{ko mogla or-

ganizirati konferencija for-
mata kakav je bio Dejton. 

- Milo{evi}, Tu|man i
Izetbegovi} nisu me|u `iv-

ima. Ko bi bili novi lideri tog
novog Dejtona? Nemam ni{ta
protiv dobrih ideja za
rje{avanje situacije u BiH.
Najva`nije je da se do|e do
dogovora o reformama, ali
ovaj put to mora biti dogo-
vor iznutra, a ne izvana.
Doma}i politi~ari moraju
do}i do saglasnosti i promje-
na - ka`e Pak. 

Pravi smjer 
Ameri~ki analiti~ar iz

Centra za politiku demo-
kratizacije Kurt Basiner

(Bassuener) smatra da, za-
pravo, nema politi~ke vo-
lje da se pokrene „Dejton
2“.

- Nisam ni siguran da bi
bilo dobro ponovo vra}ati
Srbiju i Hrvatsku za sto na
kojem se rje{avaju pitanja
BiH. No, ono {to je dobro i
va`no jeste da kongresmeni
poku{avaju do}i do novih
ideja o BiH. To je poziti-
vno, jer pokazuje kako su
uvidjeli da stvari ne idu u
pravom smjeru - ka`e Basi-
ner. T. LAZOVI]

Zbog nedostatka zatvorskih kapaciteta u FBiH

I osu|eni ratni zlo~inci na ulicama 
Dok se odr`avao sastanak ~elnika KS, glavni bh. grad potresla jo{ jedna tragedija

Dok su ~elnici Vlade
KS, MUP-a, Suda i Tu-
`ila{tva na ju~era{njem sa-
stanku u kabinetu kanto-
nalnog premijera Besima
Mehmedi}a poku{avali pr-
ona}i rje{enje za spre~ava-
nje brutalnih zlo~ina i dru-
gih oblika kriminala, u Sa-
rajevu se desilo jo{ jedno
te{ko ubistvo kada je 40-
godi{njak ubio 11 godina
mla|u biv{u djevojku, a za-
tim je po~inio samoubi-
stvo.

Zanimljivo je da na pr-

es-konferenciji, koju su
~elnici grada odr`ali samo
pola sata nakon {to se do-
godila ova tragedija, o njoj
niko nije prozborio ni ri-
je~i. 

Smrtna kazna
Ali, zato su akteri

ju~era{njeg sastanka iznije-
li {okantne podatke nakon
kojih nikoga nije ni za~udi-
lo otkud u prijestonici BiH
toliko nasilja i kriminala.

- Samo u Sarajevu 415
osu|enika hoda gradom. Me|u njima su neu-

ra~unljive osobe, pa ~ak i
ratni zlo~inci. Na to upozo-
ravam ve} tri godine. Za
sve ima para, ali da se ovo
rije{i, nema. Mo`emo pro-
pisati smrtnu kaznu, ali
ako nemamo gdje s tim lju-
dima, ne mo`emo ni{ta -
ogor~eno je izjavio pre-
dsjednik Op}inskog suda
u Sarajevu Goran Saliho-
vi}.  

Zahtjev Vladi 
Njegove navode potvr-

dila je i glavna kantonalna
tu`iteljica Nives Kanev~ev,
koja je dala podr{ku pro-

mjeni zakonske legislative.
Vlada KS, prema rije~ima
Mehmedi}a, zatra`it }e od
Federalne vlade da izmije-
ni zakone koji tretiraju ka-
zne predvi|ene za nelega-
lno no{enje oru`ja. Mini-
star MUP-a KS @eljko Mi-
jatovi} ocijenio je neopho-
dnim pove}anje propisanih
sankcija koje precizira Za-
kon o no{enju oru`ja i mu-
nicije.

Policijski komesar KS
Himzo Selimovi} ju~er je
obe}ao da }e policija, osim
intenzivnih aktivnosti na
terenu, uklju~iti i prekovr-
emeni rad. S. RO@AJAC

Pak: Ko bi bili novi lideri Basiner: Nema politi~ke volje 

Basiner nagla{ava da
pojedinci u Kongresu SAD
imaju mnogo jasniju politi-
ku prema BiH i regionu od
nove administracije. 

- Jedino rje{enje jeste
imenovanje specijalnog
predstavnika SAD za re-

gion i BiH, koji bi imao
funkciju objediniti i
usmjeriti napore da se po-
stigne legitiman dogovor
koji bi prihvatila kriti~na
masa konstitutivnih nar-
oda u BiH - cijeni ovaj
analiti~ar. 

Specijalni predstavnik jedino rje{enje

Sa pressa: Tra`e se izmjene zakona (Foto:I. [ebalj)

Vlada FBiH odobrit }e
dodatna sredstva u iznosu
od 15 miliona KM za potre-
be kaznenopopravnih zavo-
da. Zaklju~eno je to na
ju~era{njoj sjednici u Most-
aru, a jedna od mjera u cilju
unapre|enja sistema izvr-
{enja kaznenih sankcija i pr-
evazila`enja sada{nje slo`-
ene situacije u ovoj oblasti je

i odredba da se izvr{i rotaci-
ja direktora KPZ-ova u
FBiH. Rotacija }e biti izv-
r{ena tako {to }e direktor
KPZ-a u Mostaru i Sarajevu
te u Zenici i Tuzli privreme-
no, na tri mjeseca, zamijeni-
ti radna mjesta. Vlada je, uz
to, podr`ala mogu}nost uvo-
|enja sistema elektronskog
nadzora. M. Sm. 

Za KPZ-ove 15 miliona KM  

Pe}anin: Opet pi{e la`i 

Zavr{etak pisma radnika „Krivaje“


